
 

 

Nicole:  

 

,,Na stáži je úžasne, hoci ešte stále sa snažím ,,naskočiť" na pracovné a životné tempo, ktoré tu 

je. Každopádne sú tu všetci veľmi milí, starostliví a za tie dva týždne som mala možnosť získať 

veľmi veľa nových informácií. Mala som možnosť byť na Valnom zhromaždení, keď sa konala 

UN water conference, kam prišla aj delegácia zo Slovenska, z ministerstva životného 

prostredia. Dvakrát som sa zúčastnila zasadnutia Bezpečnostnej rady a Hospodárskej rady a 

mohla som ísť aj na zasadnutie Komisie pre postavenie žien, z čoho mám asi najväčšiu radosť, 

keďže o tom píšem aj v diplomovej práci :) Inak primárne pracujem v 6. výbore (právnom). 

Teraz sa tu chystá Dohovor o trestných činoch proti ľudskosti a je veľmi zaujímavé vidieť ako 

vlastne medzinárodné právo funguje v praxi, ako jednotlivé štáty spolu komunikujú a robia 

kompromisy (snažia sa). Neustále byť obklopená takými kapacitami je naozaj obrovské 

privilégium."  

 

 

 


